
Za
v krajevni
skupnosti
Gradišče

Pred kratkim je bU v avli
osnovne šole Majde Vrhovnik
že drugi zbor delovnih ljudi in
občanov krajevne skupnosti
Gradišče. V začetku so pregle-
dali informacijo o zbranih sred-
stvib in uresničitvi programa
iz Samoprispevka I, nato pa
so potrdili program samopri-
spevka II in predlog sklepa o
razpisu referenduma za samo-
prispevek.

Tovariš Miran Pirc, 61an ini-
ciativnega odbora za samopri-
spevek pri krajevnd skupnosti
je uvodoma podal nekaj misli
in obrazložitev k predlogu raz-
pisa referenduma za uvedbo
samoprispevka II Med drugim
je povedal, da v današnjem
dmižbenem ekonomskem razvo-
ju potrebe po izboljšanju živ-
ljenjskih pogojev delovnih lju-
di prehitro naraščajo, da bi
družba zmogla in lahko dovolj
hitro reševala vse te težnje in
potrebe nas vseh. Zato je sa-
moprispevek solidarnostna ak-
cija, fci odraža kulturni odnos
delovnih ljudi in občanov do
razsmer v socialnem okolju, saj
je jasno, da se. osebni in druž-
beoi interesi med seboj pokri-
vajo. Predstavniki krajevne
skupnosti in delegati so se na
enem od prejSnjih sej zavze-
mali predvsem za rešitev neka-
terih perečih vprašanj z njiho-
vega terena, fci so bila na prej-
šnjih zborih občanov često
sporna. Vendar so se do danes
že rešila.

O pomenu gradnje zdravstve-
nega doma v Ljubljani je spre-
govoril doktor Boris Kravanja.

Ob razpravl je tovairiš Beno
Zupančič povedal, da so bile
po izvedbi Samoprispevka I iz-
rečene določene krifcidne pri-
pombe na same rezultate vkra-
jevni skupnosti. Poudaril je, da
se je breba ob tem dragem re-
ferendumu toliko bolj potru-
diti, da bi le-ta uspel. Precejšen
del teh neugodnih rezultatov
gre pripisati administraci.ji in
nepopolnim volilnim spiskom,
zato je fcovariš Bernard pozval
vse predstavnike hišnih svetov,
da se odzovejo pismenim pozi-
vom za ažuriTanje spiskov sta-
novalcev. Ob koncu so prisot-
ni z dvigom rok enoglasno po-
trdili tako program samopri-
spevka II kot tudi sklep o raz-
pisu referenduma.
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